
Vraag nr. 124
van 26 maart 2004
van de heer  JOHAN DE ROO

RVT-bedden Gent-Eeklo  –  Stand van zaken

Door de vergrijzing van de bevolking stijgt de
nood aan rust- en verzorgingstehuizen (RVT).

In opvolging van mijn vraag nr. 144 van 4 mei
2000 (Bulletin van Vragen en Antwoorden nr. 16
van 30 juni 2000, blz. 1537) vernam ik graag, voor
het arrondissement Gent-Eeklo : 

1. het aantal RVT-bedden dat reeds in gebruik is ;

2. het aantal toegekende RVT-bedden dat nog
niet gebruikt wordt ;

3. het aantal aangevraagde, maar nog niet toege-
kende bedden, telkens met de verdeling tussen
de inrichtingen.

Antwoord

1. Momenteel zijn er in de regio Gent-Eeklo 2.990
RVT-bedden in gebruik.

2. De RVT-planningsvergunningen in deze regio
werden integraal uitgevoerd. Al de geplande
bedden zijn derhalve erkend en in gebruik.

3. In heel Vlaanderen, ook in de regio Gent-
Eeklo, is er nog behoefte aan bijkomende RVT-
bedden. Toch zijn er op dit ogenblik geen aan-
vragen voor bijkomende RVT-bedden inge-
diend. De verklaring hiervoor is de volgende:
Vlaanderen kan slechts bijkomende plannings-
vergunningen voor RVT-bedden toekennen
voorzover de federale overheid hiertoe bijko-
mende middelen uittrekt. De extra middelen
die hiertoe de voorbije jaren werden vrijge-
maakt, zijn verdeeld over de voorzieningen en
inmiddels in gebruik. In 2004 trekt de federale
overheid geen middelen uit voor een bijkomende
RVT-reconversie.

Indien Vlaanderen een bijkomend te verdelen
contingent RVT-bedden toegewezen krijgt, ge-
beurt de verdeling ervan op basis van algemeen
geldende criteria, die voor alle voorzieningen
op een identieke wijze worden toegepast. Alle

voorzieningen werden hierover gedetailleerd
geïnformeerd. Tevens ontving iedere voorzie-
ning een beslissingstabel waarin de verde-
lingscriteria voor de betrokken voorziening ge-
detailleerd werden berekend.

Deze werkwijze is transparant en garandeert een
gelijkberechtiging van voorzieningen. Gevolg
hiervan is evenwel dat niet kan worden ingegaan
op individuele aanvragen van voorzieningen.

De toenemende vertrouwdheid van de sector
met deze werkwijze, heeft tot gevolg dat voor-
zieningen nagenoeg geen individuele aanvragen
meer indienen.




